
Grytelva Hytteforening 

Referat fra Styremøte 15.januar 2015 

Referent: Knut Olav Furuseth 

Sted: Hos nestleder Øyvind Mørk , Lier 

 

Tilstede:  

Knut Olav Furuseth, Leder 

Øyvind Mørk, Nestleder 

Arild Neste, kasserer 

Bjørg Astri Andersen , vara 

Dagny Klinge, valgkomiteen. 

 

Forfall:  

Marit Sætheren ( turkomiterepresentant 

Astrid L. Nordgård, sekretær 

Kari Follestad, styremedlem 

 

Saker til behandling 

1 Status på arbeid med skiløyper rundt Øgnevatn 

Alle grunneiere er nå kontaktet. En grunneier ønsker ikke løyper nær sin hytte, og 
foreslår alternativ trace. Han er også usikker på interessen fra hyttefolket ved 
Grytevatn. 
 
Øyvind/Knut Olav jobber videre med saken med det som utgangspunkt 
 

Øyvind 

2 Avtale om løypekjøring 

Avtale er inngått med Oddvar Tonby. Samme økonomiske vilkår som i 2014. 
 

Knut Olav 

3 Gjennomgang av vedtektene 

Forslag til justeringer av vedtektene er utarbeidet. Behandles i neste styremøte 
 

Øyvind 

4 Regnskap og medlemsoversikt 

- Foreningen har god økonomi. Medlemstallet litt øket.  
- Arild vil til neste styremøte identifisere hvor medlemmene har hytte.  

 

Arild 

5 Årsmøtet 

- Årsmøtet fastsettes til skjærtordag, 2. april kl 16.00 
- Valgkommiteen ved Dagny Klinge er i gang med sitt arbeid 
- Lokalet på Folkemusikksenteret i Prestfoss reserveres. Servering som i fjor 
- Saker som skal behandles på årsmøtet: 

o Årsberetning (Øyvind) 
o Regnskap og budsjett (Arild) 
o Eventuelle vedtektsendringer (Øyvind) 
o Valg (Dagny) 

 
Saker til årsmøtet gjennomgås på neste styremøte. 
 

Knut Olav 
 
 
 
 
 
 
 

6 Andre saker: 

 
- Arild har oppdatert hjemmesiden. Veldig stor bedring, bra! 
- Vi ser også at Facebook gruppen er i aktivt bruk. Mye fine bilder og 

kommentarer legges ut. Det er bra for interessen for vårt område 

 

6 Neste styremøte 

Neste møte fastsettes til onsdag 25. februar kl 18.30.  
 

Knut Olav 

   



 


